

Protokoll fört vid styrelsemöte i Röshult-Jonstorp-Aggarp fibernät ek. för. 2016-03-29

Närvarande:

Jon Birgersson, Per Olof Nilsson, Ingvar Claesson, Roland Oscarson, Mathias Erolldsson

1. *Öppning av mötet*

Mötet öppnades av Jon Birgersson

2. *Föregående mötesprotokoll*

Protokoll från föregående möte godkändes

3. *Val justeringsman*

Per Olof Nilsson valdes till att justera protokollet.

4. *Rapporter*

a) *Qadracom/Bredbandsbolaget*

- Hela nätet låg nere 18/3 men återkom efter någon timme, och har därefter fungerat, inkl. textTV.

-Jon har skickat avtalsförslag till Zitius enligt vad vi kom överens om förra mötet. Han har dock inte fått någon reaktion från Astor på Zitius. Har därför kontaktat Mikael Bengtsson som lovat ta tag i det, men har ännu inte fått något besked. Jon fortsätter att bearbeta Zitius.

- Boxer har lagt in på vår portal att man kan teckna trippelabonnemang hos dem, men så vitt vi vet har ingen gjort det än. Mathias undersöker om det verkar att fungera.

b) *Västersocken genom vårt nät.*

- Vi har fått kopia av faktura på deras inkopplingskostnader, Roland har krediterat den kostnaden.

- Påpekades att vi inte får glömma skicka kallelse till Västersocken till årsmötet.

c) *Ekonomi*

- Alla lån till banken är nu betalda, men vi har kvar bankkrediten som vi dock inte utnyttjar.

d) *Bokslut*

- Roland har gjort klar årsredovisning och deklaration. Han har anlitat extern revisor liksom förra året. Roland redogjorde för årsredovisningen och kommer att lämna över den till Emma Oscarson så att våra interna revisorer kan granska den inför årsmötet. När detta är klart lägger vi ut den på hemsidan.

e) *Byanätsforum*

- Vi har fått ett nyhetsbrev från byanätsforum. Vi gjorde en snabb genomgång av det utan att hitta något som verkade beröra oss.

5. *Beslut*

-

6. *Kommande aktiviteter*

Årets föreningsmöte blir den 24maj kl.19.00 i Hörjagården.

-Per Olof har bokat lokal och fika av Lena.

-Roland har fixat årsmöteshandlingarna.

-Ingvar gör en kortfattad historik om 2015 inför årsmötet.

- Ingvar skickar kallelse via mail till alla vi har mailadresser liksom förra året, därefter skickar Roland brev med kallelse till dem vi inte fått svar från.
- Jon meddelar valberedningen.

7. *Nya och övriga frågor*

Mathias hade besökt teknikboden i samband med nätavbrottet, och konstaterade att det fanns mycket lösa sladdar och att vi saknar dokumentation på nytilkommen utrustning. Zitius har inte heller installerat någon batteribackup för den tillagda utrustningen. Vi beslöt att vi vill ha en genomgång med CSAB i samband med att de installerar backupen åt Zitius och kräva dokumentation på tillkommen utrustning. CSAB skall dessutom demontera den gamla ej använda backuputrustningen för att frigöra plats för Zitius utrustning. Vi skall även gå igenom dokumentation för befintlig utrustning och förvara lämpliga dokument i boden.

8. *Avslut*

Mötet avslutades. Vi bestämde att träffas nästa gång i Hörjagården 1 timme före årsmötet. Om nya frågor dyker upp innan dess försöker vi avhandla dem via mail eller telefonsamtal.

Röshult 160331

Styrelseordförande: Jon Birgersson

Vid protokollet: Ingvar Claesson

Justeras: Per Olof Nilsson